
 

 

 

Parlament de l’estudiant Aleix Illa (Grau en International Business 
Economics) 

 
Benvolgudes i benvolguts, 

Ja fa gairebé quatre anys que vam entrar per primer cop a la Universitat Pompeu Fabra com a 
estudiants. Hi entrava un grup de gent amb ganes de començar el que serien els millors anys de 
les nostres vides. Aquests anys ens han anat canviant a tots i ens han convertit en el que avui som, 
graduats en Economia i Empresa preparats per afrontar qualsevol repte i aportar un punt de vista 
renovat al món. 

És per a mi un honor parlar en representació vostra, la sisena promoció del grau en International 
Business Economics. Ens podem sentir afortunats d’haver cursat el grau envoltats d’una gran 
classe. Des del primer dia hem estat un grup diferent, hem realitzat activitats en grup: sopars, 
pompeufarres o el pas de l’Equador, i hem aconseguit treure sempre el millor de nosaltres 
mateixos en un bon ambient. 

També hem estat junts queixant-nos d’alguns seminaris, que trobàvem excessius o innecessaris. 
Hem estat junts a la biblioteca intentant trobar la solució de l’exercici que no sortia per acabar el 
Problem Set. Hem estat els dos primers anys, i en molts casos els tres primers, compartint-ho 
gairebé tot: des dels dubtes acadèmics fins a les estones entre seminaris, estirats al pati de Ramon 
Turró, passant per la cerveseta al bar de Jaume I. 

Ara arriba el moment de donar les gràcies. En primer lloc, gràcies a tots vosaltres, graduats, per 
tot el que hem viscut. Gràcies als professors per haver-nos transmès els seus coneixements i per 
haver-nos ajudat a construir les persones que som ara mateix. Al personal de la Universitat, per 
escoltar el que teníem a dir per millorar la Pompeu, i en alguns casos aplicar-ho. I finalment a les 
nostres famílies: sou la peça clau que ens ha portat on som. 

I ara, què hem de fer? Durant la nostra vida sempre hi ha hagut el camí típic, d’anar passant cursos, 
fer la selectivitat i començar una carrera. Però ara podem triar. Tenim davant nostre una gran 
varietat d’opcions, i totes són igual de bones. Un farà un màster, un altre crearà una start-up, 
entrarà al departament de màrqueting d’una empresa o s’unirà a una big four. 

A partir d’ara comença l’etapa de la nostra vida en què tenim més llibertat per decidir què volem 
fer. Això comporta més responsabilitat; però tots nosaltres estem preparats per afrontar-la. La 
Universitat ens ha donat la base per poder fer-ho, i ara és tasca nostra continuar amb una formació 
més específica que ens ajudi a ser excel·lents en el que vulguem fer. 

Ens esperen temps de canvi, i potser moltes coses que hem après deixaran de ser útils ràpidament. 
Estem vivint l’època en què els canvis succeeixen més ràpidament i hem de ser capaços d’adaptar-
nos-hi o d’anticipar-nos-hi. I això és el que farem. 

Així que només em queda desitjar-vos molta sort a tots. Seguiu amb el que us agradi, creixent 
professionalment i com a persones. Seguiu aprenent coses noves cada dia. Seguiu prenent bones 
decisions. I, sobretot, seguiu compartint experiències amb tots nosaltres, que ens farà millors a 
tots. 

Moltes gràcies a totes i a tots, i ara toca menjar-se el món. 



 


